
 

 

Odborníci jednali o venkovské krajině  

Hostětín 

Již pošesté se v ekologickém centru Veronica v Hostětíně uskutečnila konference 
Venkovská krajina 2008. Odborníci z České a Slovenské republiky si na téma 
ochrany krajiny vyměňovali názory a zkušenosti, a to jak v rovině teoretické, tak 
praktické. Mezi referáty se objevila témata, která jsou i v současné době, kdy se 
na péči o životní prostředí klade větší důraz, stále aktuální. Patří mezi ně 
odstraňování fosforu z odpadních vod, ochrana přírody a krajiny na úrovni 
zemědělského podniku či revitalizace venkovské krajiny. 

Účastníci konference si rovněž prohlédli vzorové ekologické projekty v samotném 
Hostětíně a zavítali i do sousedního Šanova, kde se přímo v terénu uskutečnila 
krajinářská dílna. Zájemci zavítali také do Návojné a Nedašovy Lhoty na prohlídku 
maloplošných chráněných území. 

Mezi účastníky konference zavítala Hana Doupovcová, členka výboru pro zemědělství, 
životní prostředí a rozvoj venkova Zastupitelstva Zlínského kraje: „Podobná setkání 
vidím jako velmi užitečná. Je dobře, že je konference zaměřena na řešení konkrétních 
problémů. A to, že se koná právě v Hostětíně, který se vzorovou ekologickou obcí, je 
jistě na místě. Zlínský kraj se právem pyšní zachovalou přírodou, to ale neznamená, 
že zde není, co zlepšovat. A právě hostětínská Veronica v tomto směru patří mezi 
nejaktivnější,“ uvedla Hana Doupovcová. Spokojenost s akcí projevili i účastníci 
konference, jedním z nich byl Bruno Jakubec z Fakulty ekologie a environmentalistiky 
Technické univerzity ve Zvolenu: „Líbí se mi vysoká úroveň příspěvků i celá 
organizace. Nedávno jsem se zúčastnil obdobné konference na evropské úrovni, 
která se konala v Piešťanech, a tak mohu posuzovat. Věřím, že se za rok sejdeme 
na Venkovské krajině 2009.“ 
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